
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    PÖYTÄKIRJA
Johtokunta                                          Kokous 12/2012

22.10. klo 17
Wilhelmiinan konditoria

Paikalla olivat seuraavat johtokunnan jäsenet: Teemu Tenhunen (pj), Esa Rantakangas (siht.), Kaisa 
Peltonen, Anne Välipakka (poistui kohdassa 5.1), Visa Vaara, Antti Poikola, Hannu Räbinä.

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:55 jäsenlehtien postituksen jälkeen. Pöytäkirjantarkastajaksi 
valittiin Hannu Räbinä.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkistetaan seuraavalla kerralla.

5.   Ilmoitusasiat
5.1    Huoltokurssi
Kurssi käynnistyy syyshuollolla ma 29.10. kello 17:30 osoitteessa Kylmänorontie 11. Yhden 
kurssikerran osallistumismaksuksi päätettiin kulujen kattamiseksi 5 €. Lisäksi mahdolliset varaosat 
veloitetaan. Kahden ensimmäisen kokoontumisen vastuuhenkilöksi lupautui Hannu Räbinä. 
Syyshuolto pidetään mahdollisesti kahtena peräkkäisenä päivänä, mikäli ilmoittautumisia tulee 
riittävästi. Voimansiirron kunnostus on seuraavana aiheena ke 28.11. kello 17:30.

5.2    Seuravaatteet
Täydennyserä seuravaatteita on postissa odottamassa ja ne haetaan tänään. Kaikki tuotteet ovat 
ennakkoon varattuja, nettisivuilta näet varastossa olevat vapaat vaatteet.
  
5.3    Tahko 2013 -projekti
Julkistamispalaverissa oli noin 30 osallistujaa ja sähköpostilistalla on noin 50 jäsentä, joten 
projektille on selvä tilaus. Toiminta jatkuu vilkkaana talven mittaan.   
 
5.4    Kuntotestaus
Toteutuminen on varmistunut ja ilmoittautuneita on jo noin 45. Testaus on omakustanteinen ja avoin 
kaikille seuralaisille, vaikka idea sai alkunsa Tahko-projektin puitteissa.         
 
5.5    Pyöräilyvaikuttamiskuulumisia
Nettisivuille lisätty Tapahtumat ja toiminta -valikkoon Katuajokoulutukset ja Pyöränhuoltokurssi, 
koska molemmat on tarkoitus vakiinnuttaa jatkuvaksi toiminnaksi. Kaavakoulut pitäisi myös lisätä. 
Tulossa on useampia tapahtumia, joihin JYPS on kutsuttu. Teemu Tenhunen on puhumassa 15.11. 
Arkiliikunnan olosuhdeseminaarin Jyväskylän osiossa. Valtakunnallinen osio videoidaan 
Jyväskylässä Hotel Alexandraan. Antti Poikola on menossa puhujaksi Jyväskylän 
innovaatiokeskittymän tapahtumaan. Turvallisemmin liikenteessä -tilaisuus pidetään 13.11. klo 12-
15 Vanhalla Ortopedialla Volmari -auditoriossa, kaikki halukkaat voivat ilmoittautua. 24.10. 
pidetään Helsingissä Velo-City ja ECOMM -jälkiseminaari, joka on yksi vuoden tärkeimpiä 
pyöräilynedistämistapahtumia, sinne on menossa ainakin Esa Rantakangas. Seuraava yhdistetty 
kaavakoulu ja katuajokoulutus on tulossa ti 6.11., tämä on avoin kaikille, tervetuloa!    



5.6    Kuntavaalikampanja
Kaikille ehdokkaille lähetetty haaste liittyä seuraan. Uusia jäseniä tullut 8 kpl tämän ansiosta.  
JYPS:ille on tarve kehittää pyöräilypoliittista ohjelmaa tarkemmin lähitulevaisuudessa. Uusille 
valtuutetuille on tarkoitus järjestää oma tiedotuskampanja pyöräilystä. On myös edelleen yritettävä 
saada laajemmin päättäjiä katuajokoulutuksiin.  
 
5.7    Seminaarinmäen pyöräpysäköintisuunnitelma       
Ei ole nähty vieläkään lopullista versiota. Jostain oudosta syystä hyvä telinemalli vaihdettiin 
suunnitelmassa viime tingassa todennäköisesti huonompaan, tästä annettiin ankaraa kritiikkiä. 
Perinteiset horisontaalismalliset perhostelineet ovat myös säilymässä Seminaarinmäen yleisimpänä 
telineenä, vaikka näitä on vuosikausia kritisoitu ja olemme vaatineet koko mallin hylkäämistä. 
Projektin pitäisi tulla totetukseen tämän vuoden puolella.
 
5.8    JYPS-lehti 2/2012
Postitettiin tämän kokouksen aluksi. Suurin levikki tähän mennessä (n. 375 kpl), myös 20-sivuisen 
lehden sisältö oli harvinaisen laaja ja monipuolinen.
 
5.9    Ohjaajien kouluttaminen
Koulutusohjelman luonnos alkaa olla valmis. Lähtee lähiaikoina kommentoitavaksi ja käsiteltäväksi 
SPU:n hallitukselle. Mietitään eri vaihtoehtoja koulutuksen rahoittamiseen, esim. vapaan 
sivistystyön kautta tai jotenkin muuten.   
 
5.10  Salivuoro
Vielä ei ole lopullista päätöstä vaihtuvalajisen salivuoron salista, ratkeaa lähipäivinä. Päätettiin 
periä vuorolle osallistumisesta maksua 1 €/kerta tai 5 €/loppuvuosi. JYPS järjestää jo erittäin 
monenlaista toimintaa ja kaiken kattamiseen eivät enää jäsenmaksut (noin 10 % tuloista) ja 
muutkaan tulomme riitä. 

6.   Talous- ja jäsenasiat
6.1  Talous- ja jäsenkuulumiset
Jäseniä on tällä hetkellä yli 350 kappaletta ja vielä jäsenlehden välissä laitettiin muistutuksia 
maksunsa unohtaneille.

6.2  Tiedoksi laskut ja maksut

Teemu Tenhunen Seuralehden painatus ja postitus 508 €

Starkki Seuran mökin tarvikkeet 26,43 €

Suomen Newline Seuravaatteet 862,4 €

7.    Syyskokousasioita

7.1  Vuoden 2013 toimintasuunnitelma
Toimintasuunnitelma on vielä työn alla, luonnos valmistunee seuraavaan kokoukseen. 

7.2  Vuoden 2013 budjetti
Budjetti on vielä työn alla, luonnos valmistunee seuraavaan kokoukseen. 



7.3  Vuoden 2013 johtokunnan kokoonpano
Asiaa selviteltiin alustavasti. Nykyisestä johtokunnasta kaikki paikalla olleet olivat valmiita 
jatkamaan, poissaolleista ei ole vielä tietoa. Jäsenkyselyllä etsitään uusia halukkaita hallituksen 
jäseniä ja tiedustellaan myös muutamilta aktiiveilta kiinnostusta asiaan. Erityisesti kaivattaisiin 
kilpailuvastaavaa, joka ottaisi kisajärjestelyiden organisointia vastuulleen.

7.4 Palkitsemiset
Vuoden palkittavista pyöräilijöistä keskulteltiin alustavasti. Jatketaan sähköpostilla.

8.  Muut esille tulevat asiat
Ei muita asioita.

9.  Seuraava kokous
Pidetään ma 19.11.  kello 17:00 Wilhelmiinan konditoriassa.

10. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 20:02.

Teemu Tenhunen   Esa Rantakangas Hannu Räbinä
Puheenjohtaja Sihteeri Pöytäkirjantarkastaja


